
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 5. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 189
Ministeren oplyser, at det er Kammeradvokatens vurdering, at Kommissionen
skal spørges. Ministeren bedes oplyse, hvad det helt præcist er, som Kamme-
radvokaten mener, at Kommissionen skal spørges om, og herunder bekræfte
at Miljøudvalget og Fødevareudvalget og de berørte lodsejere har adgang til
at gennemlæse denne vurdering - alternativt oplyse, hvorfor denne vurdering
holdes hemmelig.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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